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Reactie op motie SP over stoppen privatisering Intravacc

Spreeklijn:

5.1.2i Concept

Factsheet:

Reactie op motie SP stoppen met privatisering Intravacc

Motie In de motie wordt de regering verzocht niet over te gaan tot de

privatisering van Intravacc,
- overwegende dat vaccinontwikkeling een zaak van

nationaal belang is en cruciaal voor een goede

voorbereiding op een pandemie;
-  overwegende dat er plannen bestaan om Intravacc te

privatiseren;
- constaterende dat dit in strijd is met de aangenomen

Kamermotie op stuk nr. 255 (25 295) van de leden

Marijnissen en Pieter Heerma, waarin de regering

wordt opgedragen met voorstellen te komen ter

versterking van de productie van vaccins in eigen land;

Kernboodschap reactie op Het verkoopproces van Intravacc staat on hold ingegeven door

motie de corona-crisis

Besluitvorming over de toekomst van Intravacc wordt

overgelaten aan het volgende kabinet; met de intentie

Intravacc op afstand te plaatsen met borging van de publieke

belangen.
Intussen is Intravacc een beleidsdeelneming geworden met de

Staat (VWS) als enige aandeelhouder.

Deze rechtsvorm geeft Intravacc de mogelijkheid tot verder

professionaliseren van vaccin-ontwikkeling en tot het aangaan

van samenwerking met private partijen.

Dit is aan de Kamer gemeld in een brief d.d. 17 december 2020

motie Marijnissen/Heerma Deze motie is beantwoord met kamerbrief d.d. 30 juni 2020

over voorstellen ter versterking en uitbreiding van de productie

van geneesmiddelen, vaccins en beschermingsmateriaal in

Nederland en Europa.

Kernpunten daaruit zijn:
- internationale samenwerking is van groot belang voor

de ontwikkeling van een vaccin dat toegankelijk,

beschikbaar en betaalbaar is.

- in Nederland hanteren we een zogenaamde “rode

loper”-strategie voor private partijen, waarbij — waar



mogelijk— het ontwikkelen en produceren van vaccins

zal worden gestimuleerd en gefaciliteerd.

NB: bij beantwoording motie van Gerven/Hijink is niet ingegaan

op deze motie van Marijnissen/Heerma, om niet nu al voor te

sorteren op voorwaarden voor de verkoop, maar dat te zijner

tijd met de kennis van dat moment te kunnen beoordelen.

Mogelijk komt ook ter sprake Intravacc heeft een persbericht gepubliceerd over de

intentieverklaring die Intravacc heeft getekend met een aantal

partijen om te komen tot een conceptueel ontwerp voor een

vaccinfabriek in Bilthoven.

De snelheid van communicatie heeft VWS verrast, omdat beleid

(covid-directie) nog een beslisnota over dit onderwerp in

voorbereiding heeft (wenselijkheid en eventueel

financieringsvraagstuk). VWS weet ook niet waarom Intravacc

het persbericht per se op vrijdag 19/2 wilde publiceren.

Dit plan van Intravacc zou naar voren kunnen komen in de

inventarisatie van de special envoy vaccins.
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